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Županu, podžupanji, direktorici in vsem vodjem  

 

 

ZADEVA: Vprašanja in pobude članov občinskega sveta podane na seji  

 

 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aleksander Gajski (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Blagovnica Brežice. Nekoč trgovinski ponos mesta, danes propadajoč objekt, ki kazi podobo 
mesta Brežice ob sami vpadnici vanj. Če ne že danes, bo objekt s skupaj z okoliškimi ureditvami 
v bližnji prihodnosti predstavljal tudi varnostno tveganje.  
Kljub temu, da je objekt že vrsto let izven uporabe, opažam, lastnik ne kaže nikakršnih 
prizadevanj glede obnove ali prodaje le tega. Stanje se iz leta v leto slabša in potrebno bo zadevo 
premakniti iz mrtve točke.  
Čeprav je sama stavba po vsej verjetnosti v slabem stanju in za vsakršno bolj »zahtevno 
vsebino« neuporabna, je lokacija nedvomno privlačna za morebitne nove investicije ali projekte, 
ki bi lahko prispevali k prenovi in razvoju našega mesta. 
Razumem, da je lastništvo zasebne narave, vendar bi želel izvedeti, ali je občinsko uprava v 
zadnjih letih izvedla kakršnekoli aktivnosti povezane s tem objektom. Če ne, predlagam, da se 
vzpostavi dialog z lastnikom in se ga povpraša o njegovih načrtih s tem objektom ter pogovori o 
možnosti in pogojih morebitne prodaje le tega.  
Prosim za odgovor in poročilo o že izvedenih oz. o planiranih aktivnostih. 

 

Odgovor: 
Glede reševanja objekta nekdanje Blagovnice Brežice je občina na lastnike – družbo Mercator 
d.d. naslovila več prošenj in pobud ter imela tudi razgovore na temo za ureditev stanja, saj je 
želja občine, da sta objekt in zemljišče na vhodu v mestu primerno urejena. Za urejanje okolice 
so lastniki poskrbeli, na pobude glede vsebine objekta pa je lastnik Mercator d.d. odgovarjal, da 
objekta ne želi prodati ampak urediti, vendar pa da tega ne more uresničiti, ker z zasebnima 
lastnikoma objektov ob Blagovnici ne uspe doseči dogovora. 
Ali je občina zahtevala od trgovcev, da uporabijo stavbo Blagovnice, oziroma to zemljišče, ki je 
že degradirano? 
 
Velikokrat dobimo tudi pripombe oz. pobude, da bi občina pri načrtovanju ter umeščanju novih 
trgovskih objektov pogojevala uporabo območja stare blagovnice kot že degradiranega območja. 
Tu izpostavljamo, da morala Občina slediti določilom prostorske zakonodaje in prostorskih aktov, 
ki veljajo na območju občine. Pri investicijah v trgovine je potrebno slediti ustrezni namenski rabi. 
Lastništvo še ni pogoj za umeščanje v prostor ali za izdajo mnenja k dokumentaciji za pridobitev 
gradbenega dovoljenja, ki ga izdaja občina, je pa pogoj za pridobitev gradbenega dovoljenja (ki 
ga izdaja Upravna enota). Od lastnika blagovnice nismo prejeli pobude za prostorski akt ali vloge 
za izdajo mnenj k projektni dokumentaciji. Umeščanje trgovskih objektov ter pridobivanje 
gradbenih dovoljenj drugih trgovskih družb pa je poleg tega, da sledijo prostorski zakonodaji, 
odvisno od tega, kje pridobijo lastništvo zemljišč. 

 
Lavra Kreačič, Jasmina Molan 
Kabinet župana 
 



8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Bojana Zevnik (GIBANJE SVOBODA) 

Pozdravljeni, 
vljudno prosim za pojasnilo, zakaj je pri OŠ Brežice poligon za vadbo na prostem, ki ni delujoč - 
ob njem se podira oranžna gradbena mreža. 
Zanima me, kdaj bo zadeva urejena in predana v uporabo. 

 

Odgovor: 
Naprave so bile nameščene na območju ŠRC Grič v okviru projekta Šport za zdravo starost za 
potrebe Kajak kanu kluba Čatež. Zaradi izgradnje kolesarske povezave Čatež ob Savi - Krška 
vas smo jih morali premestiti. Po pridobitvi ponovnega certifikata ob ponovni postavitvi so bile 
ocenjene kot neustrezne, zato je Občina že sprožila postopek za njihovo odstranitev. V prihodnje 
bodo na tej lokaciji nameščene nove naprave, ki bodo primerne tudi za otroke. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
dr. Stanka Preskar (GIBANJE SVOBODA) 

Morda samo ena dopolnitev, to kar je povedal Aljoša, razpis za oddelke dodatnih ur športa velja 
za osnovne šole, ki izvajajo osnovnošolski program in verjetno je bilo namenjeno temu, da je 
občina tista, ki daje še dodatno vzpodbudo šolam z informacijo, da se prijavijo na ta razpis, in 
sicer to velja za otroke od prvega do tretjega razreda. Kot veste je sprejeta nova zakonodaja na 
področju osnovnih šol, kjer se izvaja drugačni program, razširjen program. Upam, da bodo tudi 
brežiške osnovne šole, razen že treh šol, ki so že sicer vključene, šle čimprej po tej poti, kajti 
tudi tam se dodatno dobiva 9 ur športa oziroma gibanja. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana: 
Na oddelku za družbene dejavnosti se posvetujte s šolami, če je potrebno postoriti kaj s strani 
občine, se takšne pobude za več gibanja in boljše pogoje v šolah, če ne gre za prehude finančne 
obremenitve, to podpre.  
 
Odgovor ODDGKR: 
Javne zavode, tj. šole smo obvestili o možnosti prijave na javni razpis za sofinanciranje oddelkov 
z dodatno športno ponudbo v osnovnih šolah za šolsko leto 2024/2025. Prijavitelji na razpis so 
bili lahko zgolj javni zavodi. Po infromacijah pridobljenih s strani šol, so se na omenjeni razpis 
prijavili trije zavodi od skupno osmih in bili pri tem tudi uspešni. Javni zavodi, ki se niso prijavili 
na omenjeni razpis, so rešitve za izvajanje več ur športa našli v razširjenjem programu in v drugih 
(EU) projektih, ki so jih prijavljali skupaj z drugimi partnerji.  Glede na to, da se znotraj odobrenih 
sredstev financira strokovni kader in druge vstopnine oz. uporabnine, bomo za javne zavode, ki 
financiranje nimajo že krito iz drugih virov, zagotovili sofinanciranje znotraj občinskih javnih 
razpisov. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aljoša Rovan (LEVICA) 

1. En starš šoloobveznih otrok iz Artič me je prosil naj postavim vprašanje v zvezi z Osnovno 
šolo Artiče. Menda je v zelo slabem stanju. Sem postavil to vprašanje tudi na portalu.  Prosil bi 
za pisni odgovor, ker kroži en kup zgodb, da ne bo kaj izgubljeno v prevodu.  
2. V medijih sem zasledil, da je Vlada RS oz. ministrstvo za šolstvo dalo razpis v višini 3,5 
mio EUR za  dodatne ure športne vzgoje v osnovnih šolah. Dajem pobudo, da se to prouči in da 
se občina prijavi, da to izkoristimo. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana: Glede Osnovne šole Artiče imamo v proračunu sredstva, vendar je bilo 
predvideno tudi, da bomo nekaj sredstev pridobili iz države, kajti sami v tem trenutku nimamo 
toliko denarja, da lahko zagotovimo finančno konstrukcijo, cca 10 milijonov EUR. Ocene 
investicije so različne in se gibljejo med 8 milijonov EUR in 10 milijonov EUR. Če bo tisto, kar 
obljubljajo in bomo naslednje leto pridobili 2-3 milijone EUR s strani države oz. v naslednjih dveh 



letih, bomo mi še razliko naredili. V letošnjem letu je predlog, da se pripravijo nadomestni 
prostori, v naslednjem letu pa, v kolikor bomo dobili sredstva s strani države, v kolikor pa teh 
sredstev ne bo, se bomo morali na občinskem svetu odločiti, ali gremo delat šolo ali ne, ali bo 
šlo za lastno zadolževanje… Vse je odvisno od financ in od vas, ker proračun sprejemate 
občinski svetniki in ne župan, čeprav je ponavadi župan tisti, ki je kriv za vse. 
 
Odgovor ODDGKR k pobudi 2: 
Javne zavode, tj. šole smo obvestili o možnosti prijave na javni razpis za sofinanciranje oddelkov 
z dodatno športno ponudbo v osnovnih šolah za šolsko leto 2024/2025. Prijavitelji na razpis so 
bili lahko zgolj javni zavodi. Po infromacijah pridobljenih s strani šol, so se na omenjeni razpis 
prijavili trije zavodi od skupno osmih in bili pri tem tudi uspešni. Javni zavodi, ki se niso prijavili 
na omenjeni razpis, so rešitve za izvajanje več ur športa našli v razširjenjem programu in v drugih 
(EU) projektih, ki so jih prijavljali skupaj z drugimi partnerji.  Glede na to, da se znotraj odobrenih 
sredstev financira strokovni kader in druge vstopnine oz. uporabnine, bomo za javne zavode, ki 
financiranje nimajo že krito iz drugih virov, zagotovili sofinanciranje znotraj občinskih javnih 
razpisov. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aljoša Rovan (LEVICA) 

Krajan sprašuje, kako je z obnovo Osnovne šole Artiče. Šolo naj bi obiskala inšpekcija in 
ugotovila, da je v zelo slabem stanju, dotrajana tudi z vidika statike in s tem nevarna. Kdaj lahko 
pričakujemo začetek gradnje nove šole? Če ta še ni na vidiku, kako in kdaj se bo občina lotila 
nujnih obnovitvenih del? 

 

Odgovor: 
Občina Brežice je bila z elektronsko pošto ge. Vesne Bogovič dne 25.4.2024 obveščena, o stanju 
težav z meteorno vodo, o stanju strehe na telovadnici o problematiki žaluzij in o izrednem 
nadzoru gradbene inšpektorice. Iz priloženega obvestila o izbiri sodnega izvedenca, ki ga je 
napisala gradbena inšpektorica dne 8.4.2024 je razvidno, da bo sodni izvedenec v pisnem izvidu 
in izvedeniškem mnenju ugotovil ali objekt Osnovne šole izpolnjuje bistvene zahteve glede na 
namen, vrsto, velikost, zmogljivost, predvidene vplive in druge značilnosti ter druge zahteve 
zaradi razpoke na steni v 1. nadstropju med hodnikom in kabinetom za biologijo in kemijo.  
 
Občina Brežice sprotno rešuje težave, ki se pojavljajo na objektu OŠ Artiče in v okviru svojih 
zmožnosti rešuje težave, ki se pojavljajo na objektu. Tako je občina Brežice v preteklem letu 
takoj pristopila k sanaciji ravne strehe, ki je bila v lanskem neurju s točo poškodovana in 
povzročala pronicanje vode v učilnici LUM in GUM. Ker so se ob električnih napeljavah še 
pojavljale težave z meteorno vodo ob padavinah, smo izvajalcu del na sanaciji ravne strehe 
reklamirali izvedbo del. Le ta je odprl strešno konstrukcijo in pregledal staje pod ravno streho in 
ugotovil, da je na AB plošči in izolaciji, ki je nameščena nad ploščo, vse suho. Izvajalec je skupaj 
s hišnikom nadaljeval iskanje napake na ravni strehi in ugotovil, da vodo spušča manjša 
pločevinasta streha, ki ni kazala znakov dotrajanosti v času sanacije ravne strehe. Z namenom 
sanacije pločevinaste strehe je pridobljena ponudba in izdana naročilnica za sanacijo 
pločevinaste strehe. 
 
Težave s streho telovadnice reklamiramo takoj Petrolu, izvajalcu energetske sanacije objektov, 
ki pristopa k odpravi težav. 
 
OŠ Artiče ima težave z zatemnitvijo učilnic ob projiciranju učne snovi. Po razgovoru z 
ravnateljico, v katerem smo izvedeli da je večina žaluzij pokvarjena od neurja v lanskem letu, 
smo jo napotili na zavarovanje objekta in povrnitvi stroškov zamenjave žaluzij iz zavarovalne 
police. 
 
Občina Brežice bo spremljala tudi ukrepe, ki jih bo glede na izvedeniško mnenje sprejela 
gradbena inšpektorica. Gradbena inšpektorica je v januarju izvedla izreden nadzor objekta šole. 
Ob pregledu je pregledala vsak prostor, opazila razpoke od potresa in razpoko med hodnikom 
in kabinetom BIO – KEM. Glede razpok od potresa so v preteklosti že pregledani prostori OŠ in 



podano mnenje g. Gorana Šalamona statika pri Savaprojektu d.d., ki je ugotovil, da so poškodbe 
skladne s pričakovanimi razpokami za potrese intenzitete kot je bil potres 6. aprila 2016. Bistvena 
pa je njegova ugotovitev, da opažene poškodbe niso poškodbe nosilnih konstrukcij in da 
potresna stabilnost objekta ni zaradi potresa manjša, kot je bila pred potresom. Glede razpoke 
na steni med hodnikom in kabinetom BIO – KEM pa smo v preteklosti že bili opozorjeni in si 
predmetno razpoko ogledali. Mnenja smo, da je razpoka lokalna, samo na steni med kabinetom 
in hodnikom, da je horizontalna na vrhu stene in da je verjetno posledica posedanja stene. Ne 
poznamo prvotne projekte izgradnje dozidave OŠ v letu 1977 in prezidav v objektu ter ne 
poznamo sestave tal v hodniku in kabinetu, ker ni ohranjena dokumentacija. Predvidevamo pa, 
da so steno postavili direktno na tlak in ne na AB ploščo, materiali, ki so pod steno pa so pričeli 
propadati, kar ima za posledico sesedanje stene in nastanek razpoke. Ob gradnji bodo 
odstranjeni tlaki v celoti in pregledano stanje stene in se ustrezno ukrepalo. Če bo mnenje 
izvedenca gradbene stroke in ukrepi gradbene inšpektorice v nasprotju z našim mnenjem, bomo 
ravnali v skladu z naloženimi ukrepi in zagotovili delovanje šole ali na obstoječi lokaciji ali pa na 
kakšni drugi začasni lokaciji. 

 
Suzana Ogorevc 
Oddelek za investicije, občinsko premoženje in javna naročila 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Primož Hribšek (NEODVISNI SVETNIK) 

Predlagam pobudo da se v projektu  sončne elektrarne v Pišecah( OŠ Pišece je v projektu) 
pridružijo tudi stavba večnamenske dvorane, krajevne skupnosti in zdravstvena postaja. 
Št.stavbne parcele 18/10 ima 5 etažnih delov in sicer 1-zdravstvena postaja(lastnik občina 
Brežice,2-krajevna skupnost (lastnik občina Brežice), 5-večnamenska dvorana (lastnik občina 
Brežice),4-PGD Pišece. Menim da je smiselno razmisliti o postavitvi sončne elektrarne na teh 
objektih. Predlagam da se razmisli tudi o energetski sanaciji večnamenske dvorane in 
zdravstvene postaje (ogrevanje-trenutno ogrevanje na plin). Lep pozdrav Primož Hribšek 

 

Odgovor: 
Občina Brežice je v letu 2023 pristopila k iskanju primernih lokacij za postavitev sončnih 
elektrarn. Ker mora postavitev sončne elektrarne izkazovati ekonomsko upravičenost, smo iskali 
lokacije, ki imajo ustrezen geografski položaj, znane porabe električne energije in primerno 
orientacijo strehe.  
 
Prvenstveno smo se orientirali na objekte v lasti Občine Brežice, ki imajo primeren geografski 
položaj in primerno orientacijo strešine ter za njih vodimo evidenco porabe električne energije 
preko E2 menagerja.  V letu 2020 smo uspešno zaključili energetsko sanacijo objektov, na 
katerih smo zamenjali energent in znižali porabo energije. Na večini objektov smo izvedli 
ogrevanje na toplotne črpalke, ki uporabljajo energijo iz geosond. S tem smo zmanjšali porabe 
energentov na nič (ELKO in UNP) smo pa povečali porabo električne energije, saj za delovanje 
toplotnih črpalk porabljamo električno energijo. Po letu 2020 so dogodki na področju cen energije 
eskalirali, saj so porušena razmerja med energenti, kar pa se v zadnjem času nekoliko umirja. 
Smiselno in ekonomsko upravičeno pa je, da pokrivamo porabo energije z energijo  iz obnovljivih 
virov kamor sodi električna energija iz sončnih elektrarn. Občina Brežice se je, skladno s 
potrditvami in sprejetimi sklepi na 8. seji Občinskega sveta občine Brežice, dne 15.4.2024 
prijavila na javni razpis  Ministrstva za  okolje prostor in energijo za sofinanciranje izgradnje novih 
naprav za proizvodnjo električne energije iz sončne energije na javnih stavbah in parkiriščih za 
obdobje 2024 do 2026 (NOO – SE OVE 2024). Na razpis smo lahko prijavili naprave, ki se 
zgradijo na objektih v lasti Občine Brežice. 
 
Občina Brežice bo tudi v prihodnje spremljala dogajanje na področju obnovljivih virov energije, 
analizirala možnosti smotrne proizvodnje električne energije in se prijavljala na razpise 
ministerstev če bo le to ekonomsko upravičeno. 

 
Suzana Ogorevc 
Oddelek za investicije, občinsko premoženje in javna naročila 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Alojz Škrabl (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 



Dajem pobudo, da se razmisli tudi o izgradnji sončnih elektrarn na strehah objektov, ki so v lasti 
krajevnih skupnosti in ne občine Brežice. Financiranje stroškov delovanja KS je ravno tako iz 
občinskega proračuna, zato bi bilo z vidika zmanjševanja stroškov racionalna namestitev tudi na 
objekte KS. Pri nas na Čatežu ob Savi razpolagamo z dokaj veliko streho, primerno tudi za 
skupnostno samooskrbo  in imamo hkrati  precejšnje stroške z ogrevanjem in električno energijo. 

 

Odgovor: 
Občina Brežice je v letu 2023 pristopila k iskanju primernih lokacij za postavitev sončnih 
elektrarn. Ker mora postavitev sončne elektrarne izkazovati ekonomsko upravičenost, smo iskali 
lokacije, ki imajo ustrezen geografski položaj, znane porabe električne energije in primerno 
orientacijo strehe.  
 
Prvenstveno smo se orientirali na objekte v lasti Občine Brežice, ki imajo primeren geografski 
položaj in primerno orientacijo strešine ter za njih vodimo evidenco porabe električne energije 
preko E2 menagerja.  V letu 2020 smo uspešno zaključili energetsko sanacijo objektov, na 
katerih smo zamenjali energent in znižali porabo energije. Na večini objektov smo izvedli 
ogrevanje na toplotne črpalke, ki uporabljajo energijo iz geosond. S tem smo zmanjšali porabe 
energentov na nič (ELKO in UNP) smo pa povečali porabo električne energije, saj za delovanje 
toplotnih črpalk porabljamo električno energijo. Po letu 2020 so dogodki na področju cen energije 
eskalirali, saj so porušena razmerja med energenti, kar pa se v zadnjem času nekoliko umirja. 
Smiselno in ekonomsko upravičeno pa je, da pokrivamo porabo energije z energijo  iz obnovljivih 
virov kamor sodi električna energija iz sončnih elektrarn. Občina Brežice se je, skladno s 
potrditvami in sprejetimi sklepi na 8. seji Občinskega sveta občine Brežice, dne 15.4.2024 
prijavila na javni razpis  Ministrstva za  okolje prostor in energijo za sofinanciranje izgradnje novih 
naprav za proizvodnjo električne energije iz sončne energije na javnih stavbah in parkiriščih za 
obdobje 2024 do 2026 (NOO – SE OVE 2024). Na razpis smo lahko prijavili naprave, ki se 
zgradijo na objektih v lasti Občine Brežice. 
 
Občina Brežice bo tudi v prihodnje spremljala dogajanje na področju obnovljivih virov energije, 
analizirala možnosti smotrne proizvodnje električne energije in se prijavljala na razpise 
ministerstev če bo le to ekonomsko upravičeno. 

 
Suzana Ogorevc 
Oddelek za investicije, občinsko premoženje in javna naročila 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
dr. Stanka Preskar (GIBANJE SVOBODA) 

Podajam pobudo, ki jo bom znova ponovila, zdaj se name obračajo ne samo krajani Globokega, 
temveč tudi širše, ker vedo da delam v različnih skupinah za trajnostni razvoj planeta Zemlja. 
Zadevo sem tudi napisala, vendar bom podala tudi ustno. Zdi se mi neprimerno, da ko pogledaš 
našo občino Brežice in seveda tudi širše, planet iz ptičje perspektive, ugotavljamo, da z 
osvetljevanjem ponoči smo resnično tako onesnažili planet, da bi bilo skrajni čas, da smo morda 
v Brežicah prvi, ki nekje po deseti, enajsti uri zmanjšujemo ta onesnaževani del, torej da malce 
izklopimo ali vsaj zmanjšamo osvetlitev po vseh predelih pa tja do cerkva. Zdi sem mi to en mini 
in prvi korak, ne samo, da bi s tem tudi privarčevali energijo in tudi denar, predvsem to, da 
začnemo razmišljati, da imamo planet na posojo. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  Mi smo že razmišljali o tem. Samo sem pa prepričan, da če gremo mi zdaj 
v to, da vsaj 60% občine znori, glede na migrante in vse ostalo kar se dogaja. Več ali manj se 
vsak dan si želijo dodatnih razsvetljav. Če živiš malo bolj proti meji in doživljaš dnevno travme, 
to ni primerno. Mogoče za mesto ali za zahodni del občine. Za del občine ob meji, je to v tem 
trenutku nesprejemljivo, dokler se stvari ne spremenijo. Mogoče je res, da se lahko kaj pogleda, 
a se bojim, da v tem času tega ne bomo mogli izpeljati.                                                        
Odgovor David Flajnik: 
Občina si v zadnjih letih prizadeva zamenjati čim več starih, energetsko potratnih svetilk javne 
razsvetljave z novimi, varčnejšimi in z Uredbo o mejnih vrednostih svetlobnega onesnaževanja 
okolja ustreznimi svetilkami. Takšne svetilke ne svetijo več vsepovsod ampak samo na cesto. 
Lahko povemo tudi to, da so občani zelo občutljivi na delovanje omrežja javne razsvetljave, že 
ob nedelovanju posamezne svetilke so razburjeni in neučakani. 

 



David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Igor Zorčič (KORAK NAPREJ IN SONCE) 

Pobuda se nanaša na promet v občini Brežice. Vsi si želimo, da bi bili v zvezi s prometom med 
bolj naprednimi občinami, med tistimi, ki spodbujajo trajnostno mobilnost. V nekaterih državah 
se tega lotevajo tako, da so tudi cestnine na avtocestah dražja za tista vozila kjer je samo en 
potnik, za razliko od tistih vozil, kjer je več potnikov. Na drugi strani države spodbujajo mobilnost 
tudi z drugimi prevoznimi sredstvi. Tu bi se osredotočil na enosledna prevozna sredstva – kolesa, 
motorje, mopede in moja pobuda gre v smer, da občina naredi eno študijo, ali bi bilo mogoče 
uporabo starega mostu spremeniti na način, da bi se iz kranjske strani na štajersko stran bilo 
možno pripeljati z vsemi enoslednimi vozili, ne samo s kolesi. Namreč v to smer je zaenkrat 
predvidena samo kolesarska pot, kar pomeni tudi mopedi do 25 km/h, ne pa večji. S tem ne 
prejudiciram, da bi bila ureditev takšna, da bi dovolila takšne hitrosti, omejitev na starem 
brežiškem mostu je znana, torej 30km/h. Moja pobuda je, da se naredi razmislek, v povezavi z 
varnostjo, da se omogoči vsem enoslednim vozilom, da se vozijo iz kranjske smeri na štajersko 
stran po starem mostu. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Bomo pobudo proučili. 
Teja Leben: Cestno prometni predpisi in predpisi v zvezi cestninami na avtocesti (upravljalec 
DARS za RS) so zapovedani s strani države in ne lokalne samouprave. Državni predpisi so 
praviloma usklajeni tudi z mednarodnimi. Lokalne skupnosti ne morejo same zapovedovati novih 
cestno prometnih predpisov. Ureditev na starih mostovih čez Savo in Krko ter vmesni inundaciji,  
je urejena na način, da tudi šibkejšim udeležencem v prometu nudi primerno  varnost ter je taka 
zaradi omejitve prostora v širini objektov, ki jih prečka. Kdo se lahko vozi ali hodi po površinah 
za pešce in kolesarje zapoveduje država in spreminjanje tega na lokalni ravni ni sprejemljivo ter 
bi bilo izredno nevarno za vse udeležence v prometu. Kot smo v preteklosti že večkrat zapisali, 
je rešitev speljati ves promet v obe smeri na obravnavani relaciji starih mostov in inundaciji samo 
z dodatnim vzporednim objektom, kar pa je glede na bližino mosta čez Savo pri Čatežu ob Savi 
in še enim predvidenim novim mostom v okviru vzhodne obvoznice Brežic, verjetno ekonomsko 
neupravičeno. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Andreja Dušak (GIBANJE SVOBODA) 

1. Kot predstavnica krajanov in krajevne skupnosti Cerklje ob Krki lahko povem, da se ne 
strinjamo s predlogom lokacije čistilne naprave, ki je bila podana na svetu krajevne skupnosti. 
Lokacija je preblizu naselja in bo povzročala preveč motenj. Poleg tega je na tem območju edina 
možnost širjenja vasi Cerklje ob Krki. Če primerjamo čistilno napravo Cerklje ob Krki s čistilno 
napravo v Dobovi, se vidi kakšna je odmaknjenost lokacije od stanovanjskih hiš. Poleg tega je 
čistilna naprava za vojašnico Jerneja Molana bila predvidena drugje. Predlagam, da se predlog 
ponovno v celoti predstavi na svetu krajanov Cerklje ob Krki in se jih o tem obvesti. Krajani so 
mi povedali kar nekaj lokacij, ki bi bile dosti bolj primerne in gre za degradirana območja, kjer je 
bila prej farma in voda zraven teče. Mislim, da bi tam bila veliko boljša lokacija.  
2. Zanima me tudi glede luči, bodo ne bodo? 

 

Odgovor: 
Odgovor župana: Zelo vesel bi bil, da krajevna skupnost poda nekaj predlogov in da jih proučimo. 
Res pa je, da lokacije ne moremo umeščati na kmetijska zemljišča, kar je tudi največji problem. 
Mora biti stavbno zemljišče. Ne moremo je umestiti tudi na lokacijo, kjer bi bil direkten izstop 
vode v Krko, ampak mora biti kanal. Nobena lokacija še ni določena. Želja, tudi vojašnice je, da 
se naredi skupna čistilna naprava. Dogovor je sklenjen. Prosil bi, da krajevna skupnost pride s 
predlogi lokacij in da greste skupaj s predstavniki občinske uprave na teren ter da se najdejo 
rešitve. Vemo, da si v Cerkljah ob Krki že dolgo želite čistilne naprave in ste območje, ki je 
upravičeno do kanalizacijskega sistema in če ne bomo našli lokacije, potem tudi ne bomo prišli 
do kanalizacije kot je to v primeru Artič.  



V Artičah se tudi ne morejo dogovoriti kje bi imeli lokacijo čistilne naprave. Zdaj smo našli rešitev 
za njih, da jo bodo vozili skozi Artiče v Dobovo. Ta čistilna naprava je že sedaj za 60% občine in 
ne more biti celotna občina na njo priključena.  
Moj predlog je nasproten, da krajevna skupnost, David Flajnik in mag. Urška Klenovšek skličete 
sestanek in poskušajte najti čim več lokacij in med njimi najti sprejemljivo. Želja je, da se najde 
najbolj primerna lokacija, če želimo priti do rezultata.                                                                          
2. Odgovor David Flajnik:  Javna razsvetljava je izvedena. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Štefanija Kržan (LJUDJE ZA LJUDI) 

1. Zanima me, kdaj se bodo končale označbe cestišča na Bojsnem. Ko je bila preplastitev 
cestišča, je bilo dogovorjeno, da se bodo naredile označbe – črte ob robu cestišča. Zanima me, 
kdaj se bo to dokončalo. Prav tako je potrebno tudi počistiti dva obcestna jarka, ki nista bila 
dokončana. 

 

Odgovor: 
Odgovor David Flajnik: Glede označitve je najprej potrebno preveriti širino ceste, ker so nova 
pravila. Če je cesta dovolj široka, se riše sredinska črta in robne črte, če ne pa samo robne črte. 
Zadevo preverimo in bomo v sklopu rednega vzdrževanja to tudi zarisali.. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mateja Kmetič (LJUDJE ZA LJUDI) 

Pozdravljeni, 
krajan Bizeljskega me je obvestil, da je prejel odločbo s strani inšpektorja zaradi neustrezne 2 
prekatne greznice. Pritožbo na odločbo št. 06102-14/2024-5 je 4. aprila 2024 posredoval tudi na 
Občino Brežice. Zanima me, ali se glede te zadeve kaj dogaja oziroma rešuje. Dejstvo je, da mu 
je bilo z odločbo naloženo, da mora postaviti čistilno napravo. Inšpektor v odločbi navaja, da 
celotno Bizeljsko nima javne kanalizacije, kar pomeni, da imajo hiše na Bizeljskem identične 
greznice in so po njegovem mnenju vsi v prekršku. Zato prosi za pomoč Občino Brežice, da 
priskoči na pomoč, da se postopek zoper njega ustavi. 
Prosim za povratno informacijo glede tega. 

 

Odgovor: 
Odgovor Jasna Lazarevič: Krajanu je bilo odgovorjeno dne 10.4.2024. Odgovor objavljamo v 
celoti: Spoštovani, 
v sled prejetega: ZADEVA: Pritožba na odločbo številka 06102-14/2024-5, podajamo naslednjo 
obrazložitev v skladu z Operativnim programom za opremljanje aglomeracij v občini Brežice z 
infrastrukturo za odvajanje in čiščenje komunalnih odpadnih voda, ki je trenutno v javni obravnavi 
in bo 
predstavljen na naslednji seji občinskega sveta: 
Aglomeracija Bračna vas obsega naselje Bizeljsko, kjer se predvideva javni kanalizacijski sistem 
za priključevanje 110 obstoječih priključkov 
in potencialnih novogradenj na prostih stavbnih zemljiščih in čistilno napravo z ocenjeno 
kapaciteto 360 PE.  
Ocenjena vrednost investicije v predviden javni sistem je 1,5 milijona EUR. Vendar pa Občina 
Brežice v svojem dvoletnem 
proračunu (2024-2025) ne predvideva sredstev za izgradnjo kanalizacije Bizeljsko, saj se 
trenutno pripravlja projektna dokumentacija za izgradnjo 
kanalizacije v Krški vasi, Cerkljah ob Krki ter Artičah. 
 
Občina Brežice sofinancira nabavo in vgradnjo oz. izgradnjo male komunalne čistilne naprave 
na podlagi  
'' Javni razpis za sofinanciranje malih čistilnih naprav za komunalne odpadne vode in hišnih 
črpališč na območju občine Brežice v letu 2024'',  
ki bo v Uradnem listu RS predvidoma objavljen 12.4.2024, kot tudi na spletni strani Občine 
Brežice. 



 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
dr. Stanka Preskar (GIBANJE SVOBODA) 

Dajem pobudo, da se javno razsvetljavo izklopi ali vsaj zmanjša osvetlitev javne razsvetljave po 
deseti uri zvečer, saj z osvetlitvijo ponoči zelo onesnažujemo okolje  in povzročamo nepotrebne 
stroške, še posebej v času, ko se borimo za trajnostno in zeleno Zemljo. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  Mi smo že razmišljali o tem. Samo sem pa prepričan, da če gremo mi zdaj 
v to, da vsaj 60% občine znori, glede na migrante in vse ostalo kar se dogaja. Več ali manj se 
vsak dan si želijo dodatnih razsvetljav. Če živiš malo bolj proti meji in doživljaš dnevno travme, 
to ni primerno. Mogoče za mesto ali za zahodni del občine. Za del občine ob meji, je to v tem 
trenutku nesprejemljivo, dokler se stvari ne spremenijo. Mogoče je res, da se lahko kaj pogleda, 
a se bojim, da v tem času tega ne bomo mogli izpeljati.                                                        
Odgovor David Flajnik: 
Občina si v zadnjih letih prizadeva zamenjati čim več starih, energetsko potratnih svetilk javne 
razsvetljave z novimi, varčnejšimi in z Uredbo o mejnih vrednostih svetlobnega onesnaževanja 
okolja ustreznimi svetilkami. Takšne svetilke ne svetijo več vsepovsod ampak samo na cesto. 
Lahko povemo tudi to, da so občani zelo občutljivi na delovanje omrežja javne razsvetljave, že 
ob nedelovanju posamezne svetilke so razburjeni in neučakani. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
dr. Stanka Preskar (GIBANJE SVOBODA) 

V lanskem letu se je pričela idejna zasnova pločnika v Globokem ob državni cesti na relaciji Urek 
- Hotko. Prosim za pojasnitev kakšne so nadaljnje aktivnosti za realizacijo projekta? Ter kdaj se 
bo nadaljevala druga faza začetega pločnika Urek-Bojsno. 

 

Odgovor: 
Odgovor Mateja Hotko: 
Izdelana je projektna dokumentacija za rekonstrukcijo vozišča (zahteva DRSI) in izgradnjo 
površin za pešce ob državni cesti R3 676/2204 v dolžini 1.080 m na nivoju IZP in projekta za 
izvedbo PZI. Projekt PZI je bil pregledan s strani recenzentov in smo v fazi pridobivanja soglasja 
na projekt s strani DRSI. Glede na razpoložljiva sredstva se v letu 2024 izvede parcelacija 
zemljišč in novo nastale parcele umesti v Program nakupa zemljišč. Projektantska ocena del je 
v višini 2 mio (predvideno sofinanciranje DRSI_1,5mio in OB 0,5mio). Izvedba projekta je odvisna 
od zagotovljenih sredstev.  
 
Odgovor Blaž Lipej: 
Skladno s sprejetim proračunom za leti 2024 in 2025 se v letu 2024 zaključi 1. faza, nadaljevanje 
za naslednje faze trenutno še ni določeno. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Andreja Dušak (GIBANJE SVOBODA) 

Kot predstavnica krajanov Cerkelj ob Krki in KS Cerklje ob Krki,lahko povem, da se ne strinjamo 
s predlogo lokacije čistilne naprave, ki je bil podan na svetu krajevne skupnosti. Lokacija je 
preblizu naselja in bo povzročala preveč motenj. Poleg tega je na tem območju predvidena, oz. 
EDINA možnost širjenja vasi Cerklje ob Krki. Če primerjamo čistilno napravo Cerklje ob Krki .. 
npr. s čistilno napravo na štajerskem, Dobova- Mostec, ki je realni kazalec lokacijske 
odmaknjenosti naprave od naselja, zahtevamo umestitev naprave drugje. Poleg tega, je bila 
čistilna naprava za vojašnico Jerneja Molana predvidena drugje...Lahko preberete.... 
https://nepremicnine.si21.com/Novice-iz-sveta-
nepremicnin/Drzavni_prostorski_nacrt_za_letalisce_Cerklje_ob_Krki/ 



Predlagam da se predlog ponovno v celoti predstavi na svetu KS Cerklje ob Krki, in se posledično 
dovoli dostop do takšnih odločitev tudi krajanom. 
Hvala 
Andreja Dušak 

 

Odgovor: 
Odgovor Jasna Lazarevič: Prestavniki tako Vaške skupnosti Cerklje ob Krki kot KS Cerklje ob 
Krki, so predlagali vsak po tri lokacije. 
Po proučitvi primerne lokacije, je bil s predsednikom KS Cerklje ob Krki izbran predlog lokacije 
na zemljišču bivše farme proti Gazicam, parc. št. 933/119 k.o. Cerklje. Predsednik KS preveri 
interes za prodajo dela parcele z lastnikom in sporoči občini, predvideno še v maju. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Stanko Tomše (KORAK NAPREJ IN SONCE) 

Z mojo pobudo sem že sam sebi tečen in najverjetneje tudi komu izmed vas, ampak odgovori 
so, kako se ne da zaradi nekih drugih dejavnikih…Pred časom smo tu investirali proračunska 
sredstva za ureditev klopi, igral in poti znotraj parka, ki so zdaj praktično neuporabna, saj tu ne 
more nihče niti odsedet, ker je zaradi iztrebkov teh vran, katastrofalno stanje. Da ne govorim o 
tem, kako je to moteče v zgodnjih jutranjih urah, tu je tako vreščanje, ta bivalni prostor, tu naokoli 
je nastala mala katastrofa. Zdaj prihaja poletje in si niti predstavljati ne znam kako bo to potekalo 
pri odprtih oknih. Niti ne želim več istega odgovora, ki sem ga dobil že dvakrat, da zaradi tega in 
tega, da so te »zveri« zaščitene, ker enostavno imamo tu naše okolje zaščiteno tako, da smo 
edino stanovalci in občani nezaščiteni pred vsemi temi motečimi faktorji, ki so v našem okolju. 
Prosil bi, da se malo bolj poglobimo v ta problem in najdemo rešitve. Tako kot smo lahko enotni 
pri kakšnih ostalih temah, ki nas motijo v okolju, mislim, da se bomo tudi tu stanovalci poenotili. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana: Razumem situacijo in vemo, da gre za velik problem, a vemo tudi, da smo pri 
tem žal nemočni. Dobili ste že odgovor in tu ni rešitve. Vemo, da smo eno leto že dobili kazensko 
ovadbo, ker smo obrezovali drevje in ob tem uničevali gnezda. Gre za velik problem, a rešitev 
ni. Postaja pa to vse slovenski problem, da so se vrane preselile v mesta. Vemo, da gredo lisice 
v mesto, da divji prašiči prihajajo v mesto. Res bomo morali nekaj najti, da bomo zaščiteni tudi 
ljudje, ker očitno imajo vsi prednost pred nami. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Štefanija Kržan (LJUDJE ZA LJUDI) 

Zanima me, kako napreduje dokumentacija Vulkanizerstva Hotko. Dolgotrajna težava s katerim 
se sooča vulkanizerstvo je pridobivanje gradbene parcele za razširitev dejavnosti ob upoštevanju 
zapletov pri soglasju kmetijskega ministrstva. Kot občinska svetnica želim podati pobudo, da se 
lastniku podjetja pristopi nasproti zaradi težav s katerimi se sooča. Naj poudarim, da gre za 
območje, ki je čisto degradirano, gre za nasutje kjer ne raste niti ena trava. Uradniki v Ljubljani, 
poleg vse dokumentacije tega ne vidijo. Želela bi, da pridejo na teren v Globoko. S Katjo sem že 
velikokrat govorila o tem primeru, tudi z vami gospod župan. Dejali ste, da ste bili na pogovoru 
v Ljubljani in kmetijsko ministrstvo zaostruje pogovore. Imeli boste še pogovore. Zanima me kdaj. 
Vendar še enkrat poudarjam, da gre za povsem degradirano območje. Žalosti me, ko pa so višji 
interesi pa se tudi gradi na zemljišču k1. Obrtniki smo zelo dobro, ko tiho in marljivo delamo v 
delavnicah, ko pa se pojavi, da se želimo širiti pa se pojavijo težave. Upam, da bomo skupaj 
našli pozitivne rešitve za Vulkanizerstvo Hotko in druge obrtnike in gospodarstvenike v naši 
občini. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Glede prostorskega plana pa je potrebno povedati, da občna ne more voditi posebej plan za 
vsakega posebej, saj se dela celoviti plan. Bili smo na sestanku na Ministrstvu za kmetijstvo in 
Ministrstvu  za prostor, kjer so jasno povedali, da v tem trenutku država ne dovoli več nobenih 
dodatnih pozidav na kmetijskih  zemljiščih, razen v primeru menjav oz. v primeru, če gre za 



kmetijsko dejavnost glede na mnenje Kmetijsko gospodarske zbornice. Pozvali smo vse ljudi, da 
nam povedo, ali imajo kje nadomestno lokacijo, ki so jo pripravljeni spremeniti v kmetijsko in jo 
zamenjati oz. da pridobijo mnenje Kmetijsko gospodarske zbornice. Mi žal ne moremo reševati 
posameznih primerov. Bojim se, da bo potrebno še leto, dve za spremembo OPN-ja, če na bo 
le uspelo v tem mandatu ta OPN spremeniti. Plan je, da se ga sprejme še v tem mandatu, saj 
vemo, da če ga obstoječi občinski svet ne sprejme, novemu občinskemu svetu ni nujno, da z 
njim nadaljuje. Upam, da nam bo še v tem mandatu uspelo, da se ta OPN spremeni. 

 
Urška Klenovšek 
Oddelek za prostor 
 

8. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Katja Čanžar (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Zelo hvaležna sem, da živim v tako lepi občini, da lahko v tej občini vzgajam otroke, da lahko 
delam. Naša občina postaja tudi vse bolj obljudena. Vsaj območje okoli zdravstvenega doma. 
Danes zjutraj sem se počutila kot Zagrebčanka, ker sem 15 minut iskala parkirno mesto. Nisem 
mogla it peš, ker sem prevažala bolnika. To se je začelo tako kot večinoma pri vseh tudi prisotnih, 
v tistem krogu kjer so parkirišča, potem sem šla pred in za bolnišnico pa na travnik, kjer je bilo 
vzpostavljeno parkirišče zaradi obnove. Na koncu sem pri balonu našla eno malo luknjo in tam 
pustila avto. V teh 15-ih minutah sem spet, kot vsakič, ko grem mimo, opazila medobčinski 
inšpektorat, ki je na tem območju našel zlato jamo in zelo pridno vsem piše kazni. Jaz ne vem, 
mi seveda ne smemo reči, da je tam dovoljeno napačno parkiranje, a vseeno, da bi res prišlo do 
pobude, da ne iščejo tudi tiste 5 minutne prekrškarje.  
Najbolj me zanima, gledala sem v proračunu 2025 ni veliko sredstev planiranih za garažno hišo. 
Kakšne so občinske namere na tem področju? Namreč proučila sem projekt Mestne občine 
Koper za garažno hišo Sonce, kjer so za to, ker so jo v idejni zasnovi zapeljali v smer zelenega, 
od e-koles, do e-polnilnic in so jo tudi povezali z mestnim avtobusom, so dobili 80% 
sofinanciranih sredstev. Tako da, ker smo zdaj v fazi papirologije, bi bilo smotrno razmisliti tudi 
v to smer.  
Podajam še pobudo, ki prihaja od lokalnega arhitekta, gradbenika. Proučitev ali je lokacija 
garažne hiše o kateri smo zadnje čase govorili oziroma niti ne vem, če je že točno določena, 
fiksna ali bi se vseeno proučilo, če se jo lahko postavi na travnik ob bolnišnici, na območju 
trenutnega parkirišča za zaposlene v zdravstvenem domu. Gospodarstvo je prepoznalo dogodke 
kot nekaj kar je v Brežicah zelo obljudeno. V času vseh dogodkov v športni dvorani v Brežicah 
je dejansko za prebivalce, ki živijo v okolici zelo težko, ker je vse zaparkirano in gostje tudi nimajo 
kje parkirati. V tem primeru pa bi garažna hiša bila še toliko bolj uporabna, tako za osnovno šolo, 
športno dvorano, zdravstveni dom in bolnišnico. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana: Kar se tiče parkiranja, mislim, da smo mi omogočili nadomestno lokacijo in ni 
tako daleč, da ne bi mogli tam parkirati. Zelena površina, če bi vprašali arhitekte ali druge ljudi, 
je za njih zelo dragocena in sigurno ne dajo vse pozidati.  Lokacija, če gledamo na zdravstveni 
dom, lekarno in vse ostalo je najbolj ugodna. In tudi za kino in vse drugo. Lahko še preverimo, a 
dvomim, da je bolj primerna lokacija od predvidene. S predlaganim bi naredili, da res ne bi imeli 
več nič zelenih površin v Brežicah. 

 
Urška Klenovšek 
Oddelek za prostor 
 

 

 

Zapisala:  

Jasmina Molan 

 


